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ROMANIA
JUDETUL ARAD
COMUNA HALMAGIU
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL
incheiat azi 8 decembrie 2021, orele 10:00 in cadrul qedinlei ordinare a Consiliului Local Hdlmagiu,

convocatd prin Dispozilia primarului nr. 120102.12.2021, conform art. 133, alin.( I ) si art. 1 34, alin.( 1), lit. a) din

OUG 57 l20l 9 privind Codul Administrativ.
Consilierilor locali li s-au trimis invitaliile de qedin!6 prin SMS de pe telefonul de serviciu 0733123223 iar

materialele qedin{ei au fost trimise prim e-mail si tabelul de primire al invitaliilor a fost semnat de fiecare

consilier local in parte la inceputul sedintei.
Dispozifia a fost adus[ la cunoqtiinfd cet[{enilor comunei Hdlmagiu prin afiqare la sediul primdriei gi pe

site-ul primdriei www.primariahalmagiu.ro .

La qedin{6 au fost prezenfi 1l consilieri locali in func{ie.
Au mai participat de drept: d-l primar Ddrdu Gheorghe, dna contabil Leahu Florica si d-l Roman Gabriel

pentru intocmirea procesului verbal al qedinfei.
Dl Roman Gabriel constata ca sunt prezenti 11 consilieri locali si declara deschise lucrdrile gedin{ei 9i

,constata ca mandatul de presedinte de sedinta al dlui Sida Dorel a expirat astfel se solicita propuneri pentru
)alegerea 

unui presedinte di sedinta.
Dl Oana Mircea Traian propune pe dl Bora Nicu Petru

Se trece la vot si se aproba cu un numar de l1 voturi ,,pentru,, dl Bora Nicu Petru presedinte de sedinta

pentru urmatoarele trei luni, adoptandu-se HCL 60/2021.
In continuare dl presedinte de sedinta Bora Nicu Petru preia conducerea sedintei si invita pe dl Cristea

Eugen Florin sa depuna juramantul in fata Consiliului Local Halmagiu in urma validarii mandatului de supleant

din partea PNL prin incheierea nr. 755 din 11.11.2021 a Judecatoriei Gurahont, ramasa definitiva la

23.11.2021.
Dl Cristea Eugen Florin depune juramantul in fata Consiliului local al comunei Halmagiu, cu mana pe

Biblie si pe Constitutia Romdniei, semneaza in doua exemplare juramantul impreuna cu presedintele de sedinta,

din care unul la dosar si unul la dl Cristea Eugen Florin, iar dl presedinte de sedinta invita pe dl Cristea Eugen

Florin sa participe la lucrarile sedintei si la dezbaterile pe proiectele de pe ordinea de zi.

Domnul preqedinte de qedint[ Bora Nicu Petru dE citire ordinii de zi.
Dl pregedinte de qedinf[ Bora Nicu Petru supune la vot ordinea de zi carc se aprobii cu un nr. de 11 .,voturi

,rryltbi, adoptdndu -se }JCL 61 12021.
Se trece la citirea procesului verbal al sedintei din29.fi.202t.

r Se supune la vot procesul verbal al sedintei din29.l0.202lsi se aprobd cu un nr. de 9,.voturi ,,pentru., 2
' abtineri, adoptdndu-seHCL 62t2021. fdrd contesta{ii la continut.

Se trece la proiectul nr.1 de pe ordinea de zi aprobat[.
Dl presedinte de sedinta da cuvantul d-lui primar pentru a da citire proiectului de hotarare.

Dl primar dd citire proiectului de hotardre si da cuvantul dnei contabil Leahu Florica pentru a explica in
amanunt executia bugetara la finele trimestrului III.

Dl Oncu Ioan Flavius intreaba de cheltuielile cu carburantii.
Dna contabil spune ca este vorba despre carburantii la microbuzele scolare si la utilajele primariei.
Dl Oana Mircea Traian intreaba despre banii la asistentii personali ai persoanelor cu handicap.

Dna contabil spune ca sunt platiti la zi.
Dl foca Adrian intreaba despre proiectul cu tabletele pentru elevii de la scoala.

Dl primar spune ca se afla la Ministerul Dezvolt[rii, Lucrdrilor Publice qi Administra{iei (MDLPA) in evaluare

pentru aprobare la finantare.
Dl f,oca Adrian intreaba despre proiectul pe AFIR 7,2 drum .

Dl primar spune ca sunt probleme pe acest proiect cu strada Garii deoarece este intabulata jumatate de catre

CFR in proprietatea lor.
Nefiind alte discutii se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiata qi se aproba cu un numar de

1 l,,voluri,.pentru,,. adopt0ndu-se HCL 63/2021.
Se trece la proiectul de hotar0renr.2 de pe ordinea de zi.
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Dl primar dd citire proiectului de hotar6re si da

amanunt rectificarea bugetara de astazi.

cuvantul dnei contabil Leahu Florica pentru a explica in

Dl Oana Mircea Traian intreaba despre motivul pentru care s-a retras suma de 200.000 lei de la extindere retea

de apa in satele Banesti si Cristesti.
Dl piimar spune ca a fost un contract de executie cu proiectare dar nu exista niciun proiect tehnic.

Dna contabil explica sumele ramase care au fost primate de la CJ Arad.

Se poarta discutii pe acest subiect.
Nefiind discutii suplimentare se supune la vot proiectul de hotarare si se aptobd cu un nr, de 11 ..voturi

..oentru... adootdndu-se HCL 6412021.

Se trece la proiectul de hotarare nr.3 de pe ordinea de zi a sedintei.

Dl presedinte de sedinta da cuvantul d-lui primar pentru a da citire proiectului de hotarare.

Dl primar dd citire proiectului de hotardre si explica necesitatea adoptarii acestui proiect pentru a putea fi
casate cele 4 bunuri din anexa.

Nefiind discutii se supune la vot proiectul de hotarare si se aprobd cu un nr. de 11 ,,voturi ,,pentru.,

adoptdndu-se HCL 65/2021.
Se trece la proiectul de hotarare nr.4 de pe ordinea de zi a sedintei.

Dl presedinte de sedinta da cuvantul d-lui primar pentru a da citire proiectului de hotarare.

Dl primar dd citire proiectului de hotardre si explica necesitatea aprobarii Strategiei de Dezvoltare Locala pe

anii202l-2027.
' Nefiind discutii se supune la vot proiectul de hotarare si se aprobd cu un nr. de 11 .,voturi ,,Dentru,,,

adopt6ndu- se IJCL 66 I 2021.
Se trece la pct. 5 de pe ordinea de zi.
Dl Roman Gabriel prezinta adresa Institutiei Prefectului jud. Arad nr. 8629102,11,2021 cu privire la

desfasurarea sedintelor de CL online si prin alte mijloace electronice.

Dl Oana Mircea Traian intreaba despre raportul de audit desfasurat la primarie.
Dl primar spune ca nu a primit inca raportul urmeaza sa fie primi in aproximativ 2 saptamani.

Dl Rada Nicolae Voicu supune discutiei achizitia pachetelor de Craciun pentru copii, prezentand oferta de la

Selgros - 18 lei / pachet si achizitionarea a 300 pachete.
Consilierii locali sunt toti de acord in principiu ca pachetele achizitionate sa se distribuie la fel ca in anii

anteriori.
Dl primar anunta consilierii locali ca a fost rezilit contractual de asistenta juridica cu av Gazdovici si doreste

incheierea unui alt contract cu un alt avocat, pe o perioada de un an cu posibilitate de prelungire.
Toti consilierii sunt de acord in principiu cu incheierea unui contract nou.
Dna Sbircea Voichi{a spune ca in zona Garii se arunca gunoi, inclusiv vin
Hunedoara

1Dl Bora Nicu Petru spune ca trebuie notificat Composesoratul Halmagiu sa
' aruncat deoarece terenul este pe proprietatea lor.

Nemaifiind alte disculii in cadrul qedin{ei de Consiliu Local d-nul preqedinte de qedin{6 Bora Nicu Petru

declard inchisi gedinfa ordinard a CL Halmagiu din 08.122021.

ContrasemneazS,
Secretar general ,

si arunca si persoane din jud.

ia masuri cu privire la gunoiul

Preqedinte de qedinld,

Gabrie[oman


